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W imieniu mieszkaricdw , zwracam siq z proSbq o wydzielenie miejsca parkingowego dla

mieszkadc6w, klient6w calodobowej apteki znajduiqcej siq na Placu WolnoSci.

Ze wzglqdu na to ,2e obok apteki znajduje siq przystanek autobusowy parkowanie tam jest

niemoi:liwe, a znajdujqce siq po przeciwnej stronie miejsca parkingowe sq ciqgle zajqte. Mieszkancy

chcqcy dokonai zakup6w w aptece zatrzymujq siq na przystanku co wiqie siq z utrudnieniami w

ruchu i konsekwencjamiw postaci mandatow.

W zwiqzku z powy2szym proszQ o pozytywne rozpatrzenie mojej proSby'

Z powa2aniem.
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